

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	13 慈愛天父，我心真感激祢	會眾
Praise	Heavenly Father, I Appreciate You	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
唱詩	263 我奇妙的救主	會眾
Praise	My Wonderful Lord	Congregation
讀 經	詩篇 145:1-7	會眾
Scripture	Psalms 145:1-7	Congregation
獻 詩	May the Good Lord Bless and Keep You	詩班
Offertory		Choir
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
見 證	童依弟兄 黃琨姊妹	元杰弟兄
Testimony	Bro. Scott Tong Sis. Kun Huang	Bro. Jie Yuan
唱 詩	62 依靠主永遠勝臂	會眾
Praise	Leaning on the Everlasting Arms	Congregation
奉 獻		Jack Jiang
Offertory		Jason Teng
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼此問安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三一頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2011年5月29日10:30 AM)

證道 Sermon	信徒見證	成主班 Adult	劉再生牧師
翻譯 Interpreter		幼幼班 Toddler	Jojo and Sandy
領會 Liturgist	劉再生牧師	兒主班 Children	Grace Wu, Rob Joshua, Yi Lin
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄		
司琴 Pianist	元杰弟兄	午 餐 Lunch	劉趙秀娟師母 馮蓓蒂 姊妹 陳靄芬 姊妹
招待 Usher	陳慕全/葉玉卿		
Power Point	Luoman, Mansi	6/3 週五團契聚會	王 苑姊妹
音控 Audio	劉智輝弟兄	Friday snack	林 怡姊妹 湯衍萃姊妹
司獻 Offertory	Jack Jiang Jason Teng		

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有任銘弟兄伉儷偕子(UNT HSC，住福和市)初次參加崇拜，感謝主，願主保守賜福。
3. 週三(6/1)禱告會在教會舉行，請參加。
4. 週五(6/3)團契聚會為張路加牧師福音影片觀賞，請參加。
5. 本週請為以下五個家庭代禱—葉衛平弟兄家、劉再生牧師家、劉偉弟兄家、劉艷飛姊妹家、衛新濰弟兄家。
6. 上主日兒童主日學召開同工會議，搬遷新堂後的兒童主日學需要許多助理，亟盼弟兄姊妹們委身參與事奉，有感動者請與兒主同工聯繫—嬰兒組(1-12月)韓超穎姊妹，幼兒組(1-2歲)徐燕群姊妹，學前組(3-6歲)任偉良執事，初小組(1-3年級)王苑姊妹，高小組(4-6年級)葉玉卿姊妹。請參考教會電郵。
7. 週六(6/4)，童依與魏孝琦弟兄之畢業典禮均在 Fort Worth Convention Center，童依10 AM，魏孝琦2 PM。
8. 為建堂工作迫切代禱，求主保守—* 施工中之：油漆、地坪、西側外部樓梯、影音、水電、空調管線；* 擋土牆工程；庭院植被與灌溉系統；* 氣候、工程進度與工地安全；* 建堂經費需要。
9. 達福地區華人浸信會2011聯合退修會將於9/2(五)-4(主日)在Cedar Hill (Dallas)舉行，邀請唐崇懷牧師為講員，請參考佈告欄海報及教會網頁資訊。
10. 肢體關懷與代禱：* 徐燕群姊妹因女兒Silvia重感冒而取消回中國之行，請為Silvia代禱。為遠行肢體代禱—江航姊妹偕子週一(5/30-7/9)中國之行；武允平姊妹闔家在中國、馮玉蓮姊妹闔家在中國。* 為身體欠安的肢體代禱—古柏恩執事手術(5/26)後復原；王麗姊妹產後復元；杜一平姊妹、楊錦花姊妹、許疆姊妹、吳文正執事健康代禱。* 為畢業生代禱—何子行-Aug。

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, Bro. and Mrs. Ming Ren and son (from Fort Worth, HSC of UNT) came to worship with us for the first time, thank Lord, may He bless them.
3. Wednesday (6/1) prayer meeting will be held at church, please attend.
4. Friday (6/3) fellowship will be watching Rev. Luke Zhang's gospel film, please attend.
5. Please pray for five families this week: Bro. David Yip and family; Rev. Solomon Liu and family; Bro. Wei Liu and family; Bro. Nic Stanoschick and family; Bro. Xinwei Wei and family.

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一一年五月二十九日 May 29th, 2011

- According to the result of the Children Sunday School coworkers meeting on last Sunday, we are calling for the assistants/helpers for children SS of new ministries in new building. Please contact: Sis. Colley Han for infants; Sis. Sandy Xu for toddler (1-2 yr); Bro. Alan Yam for preschool (3-6 yr); Sis. Yuan Wang for 1-3 graders; Sis. Grace Chernly for 4-6 graders. Please refer to the church email.
- Both Scott Tong and David Wei's graduation will be held on Saturday at Fort Worth Convention Center, Scott at 10 AM, David at 2 PM.
- Please continue to pray for the church building: * Constructions in process: Paint, floor, AV, utility, AC works. * Constructions in plan: Landscaping & irrigation, Retain wall. * Appropriate weather and construction safety. * Funding needs.
- DFW CBC 2011 Joint Retreat will be held on Fri. Sep. 2nd ~ Sun. 4th, September at Cedar Hill (Dallas), with speaker Rev. Joseph Tong. Please see details on bulletin board or church website.
- Intercessions: * Sis. Sandy Xu cancelled China trip due to Silvia's flu, please pray for God's healing for Silvia. * Please pray for those who are on a trip—Sis. Hang Jiang and sons to China on Monday; Sis. Michelle Wu and children in China; Sis. Grace Xie and sons in China. * Those who are in physical weakness: Dennis's recovery from surgery (5/26); Sis. Jenny Yang; Sis. Jiang Xu, Sis. Yiping Du; Deacon Ernest Wu, and Sis. Lydia Wang's recovery * Lift up the graduates to Lord's guidance: Vincent - August.



GLORY CHINESE BAPTIST CHURCH
1000 W. WILSON ST.
FORTH WORTH, TEXAS 76104

TERREY H. CUNNINGHAM
ARCHITECTS
1000 W. WILSON ST., SUITE 100
FORTH WORTH, TEXAS 76104

上週統計 Last Week's Statistics (2011年5月22日)

主日崇拜 Sunday Worship	88人	姊妹會 Women Group	11人
禱告會 Prayer Meeting	15人	週五團契 Friday Fellowship	Y23人
奉獻 General Offering	1264.00;	Building	902.00; Mission 100.00

下週事奉表 Next Week's Services (2011年6月5日)

證道 Sermon	Deacon D Krueger	成主班 Adult	劉再生牧師
翻譯 Interpreter	Sister Yuan Wang	幼幼班 Toddler	Jojo and Alan
領會 Liturgist	魏忠友執事	兒主班 Children	Rob, Betty
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事		Joshua, Lusheng
司琴 Pianist	Betty Tong	午餐 Lunch	Potluck
招待 Usher	吳文正 / 湯衍萃		
Power Point	劉丹輝弟兄	6/10 週五團契聚會	楊錦花姊妹
音控 Audio	劉智輝弟兄		李曉明姊妹
司獻 Offertory	Luoman Huang Tiger Yang	Friday snack	呂曉莉姊妹

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773
Joshua Ong Youth Pastor 王鴻傳道 (626) 329-2772
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351
Dennis Krueger Deacon 古柏恩執事 (817) 551-7241
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131

3941 Parchman St.
 North Richland Hills
 TX 76180-8803
 (817) 614-8956
glorycbc.org
glorycbc@hotmail.com